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> 
> Hei Cristopher, 
> 
> Prøvde å ringe deg i dag men du var sikkert opptatt. 
> 
> Som avtalt har jeg oppsummert mine innspill rettet inn mot å utfordre landbruksveiens hovedformål. 
> 
> Etter hvert som jeg sjekket de arealmessige realitetene i helgen ser jeg at dette sannsynligvis kommer til 
å utfordre også din rettferdighetssans. 
> Slik jeg ser det kan kommunens opprinnelige anbefaling til Formannskapet om å forkaste klagen min bli 
en pinlig affære i neste runde. 
> Jeg ble svært overrasket over det marginale landbruksrelaterte bidraget som veien i beste fall kan løse ut 
og det egentlige formålet med veien trer svært så tydelig frem. 
> Arealet som løses ut er mindre enn hagen som min 83 årige mor holder til perfeksjon alene.
> Sett fra mitt, åpenbart subjektive perspektiv, avslører fakta en mangel på kvalitet og objektivitet i 
behandlingsprosessen som gjør at noen vil begynne å stille vanskelige spørsmål som vil treffe både 
Landbrukskontoret og AK svært hardt i neste runde dersom anbefalingen til Formannskapet blir stående. 
> 
> Ring meg gjerne om du trenger forklaringer eller vil drøfte detaljer i innholdet. 
> 
> 
> 


